
Zápis z jednání rady letiště Benešov 26. 10. 2021  

Přítomni (abecedně): JUDr. J. Camrda, J. Fatka, Ing. P. Fatka Vl. Hadač, M. Hodík, ing. O. Mokošová, V. 

Nováček, Mgr. D. Štěpánek 

Krátkodobě omluveni: Mgr. D. Štěpánek 

 

1. Pan starosta uvítal přítomné. 

2. Dodržování protihlukových opatření: J. Camrda přednesl výklad k návrhu „řízení o sankčním 
přistávacím poplatku“. Po debatě zúčastněných navrhl pan starosta dát čas na podrobnější 
seznámení s návrhem a zpracování připomínek, které je třeba zaslat do 30. 11. 2021 Vl. Hadačovi 
(info@lkbe.eu). Dalším úkolem bude připravit návrh statutu rady letiště. 
 
3. Informace o zkušebního provozu: Vl. Hadač informoval, že zatím proběhly dva letové večery, 
nejsou známy žádné problémy. Na konci roku předloží leteckým provozovatelům novou koordinační 
dohodu, v níž budou zahrnuty všechny stávající doplňky. 

 
4. Informace o výši poplatků za užívání letiště od 1. 1. 2022: Vl. Hadač seznámil přítomné s návrhy 
ceníku od 1. 1. 2022 a rozpočtu organizace na rok 2022. Pokud rada města návrh schválí, bude od 1. 
1. 2022 platit následující výše přistávacích poplatků: kluzák - 35 Kč, UL - 45 Kč, letoun do 1,5 t - 85 Kč, 
letoun přes 1,5 t - 185 Kč. Ceny jsou včetně DPH. Zúčastnění vzali návrh na vědomí. 

 
5. Různé 

Vl. Hadač: 25. listopadu 2021 se uskuteční cvičení HZS. Se souhlasem společnosti F AIR bude dějištěm 

cvičení s námětem Požár v hangáru západní části někdejšího hangáru Air Special. Po ukončení cvičení 

proběhne seznámení zasahujících jednotek s provozem letiště a manipulací s letadly. 

J. Camrda navrhnul pořídit na letiště automatický defibrilátor. Pan starosta informoval, že zařízení 

mají v Bystřici k dispozici městští strážníci i hasičská jednotka. 

O. Mokošová navrhla vrátit se k otázce schválených vlečných, neboť nesouhlasí s tím, aby byly GACu 

účtovány zvýšené přistávací poplatky za OK-MQM. Vl. Hadač infomoval, že uvedené poplatky 

účtovány nebyly. Pan starosta konstatoval, že je třeba dále snižovat hlukovou zátěž okolí letiště.  

Pan starosta Hodík potom poděkoval členům rady za účast a jednání ukončil. 

Zapsal: Vl. Hadač Ověřil: M. Hodík 

 


